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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Történt -e feljelentés?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Január 30-án a sajtóban olvashattunk arról, hogy fénymásolt ajánlóívek és Kubatov-listák kerültek 
elő az egri polgármesteri hivatal egyik szekrényének mélyéről. A valószínűleg véletlenül 
hátramaradt dokumentumokból kiderült, hogy 2014-ben, az országgyűlési választásokat 
megelőzően Eger városában a Fidesz képviselőjelöltje, Nyitrai Zsolt érdekében törvénytelen 
módszerekkel listákat készítettek Eger választópolgárairól, azok személyes adataival, lakcímeivel, 
valamint a pártszimpátiájukra vonatkozó információkkal.

Az üggyel kapcsolatban a Belügyminisztériumhoz feltett kérdésemre azt a választ kaptam Kontrát 
Károly államtitkár úrtól, hogy „tárgyi ügyben a Rendőrség nyomozó szerveihez nem érkezett 
feljelentés.”

Kérem Miniszter urat, válaszoljon a következő kérdéseimre:

1.Az azóta eltelt idő óta történt-e feljelentés a polgármester, vagy a Polgármesteri Hivatal részéről, 
illetve bármilyen hivatalos személy, hivatalos szerv részéről?

2.Ha igen, melyik nyomozó szervnél, pontosan miért történt feljelentés?

3.Tettek-e bejelentést a személyes adatokkal való visszaélés gyanúja miatt a Nemzeti Adatvédelmi 
és Információszabadság Hatóságnál (NAIH)?

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Budapest, 2020. 02. 24.
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